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ذوب آهن فینالیست لیگ برتر بسکتبال شد
تیم ذوب آهن با برتری در مجموع سه دیدار برابر نظم آوران به مرحله نهایی لیگ 

برتر بسکتبال صعود کرد.
دیدار سوم تیم های ذوب آهن اصفهان و نظم آوران سیرجان در مرحله نیمه نهایی لیگ برتر 
بسکتبال شامگاه چهارشنبه در تالار بسکتبال برگزار شد. در این دیدار تیم ذوب آهن با نتیجه 
۶۵ بر ۵۵ حریف خود را شکس��ت داد. ش��اگردان فرزاد کوهیان در دو دیدار گذشته هم مقابل 
نظم آوران سیرجان صاحب برتری شده بودند. مرحله نیمه نهایی لیگ برتر بسکتبال به صورت 
۳ از ۵ برگزار می ش��ود، بدین ترتیب ذوب آهن با کس��ب پیروزی در سه دیدار ابتدایی مقابل 
سیرجانی ها فینالیست لیگ برتر شد. دیگر تیم  حاضر در مرحله نهایی لیگ برتر بسکتبال در 

پایان رقابت میان دو تیم شهرداری گرگان  و شیمیدر قم مشخص می شود.

رایزنی فدراسیون برای هماهنگی بازی های دوستانه 
تیم ملی؛ کدام تیم ها گزینه  هستند؟

تی�م ملی فوتبال ایران که خود را ب�رای حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ آماده می کند، 
ای�ن روزها به دنبال حریف تدارکاتی بوده و به همین منظ�ور رایزنی ها برای برگزاری 

بازی های دوستانه آغاز شده است.
با توجه به تغییر زمان برگزاری جام جهانی فوتبال از تابستان به زمستان، و طبق تقویم موجود، 
تیم ملی فوتبال ایران دو فیفادی را پیش رو دارد؛ فیفادی نخست حدود ۱۴ روز و فیفادی دوم نیز 
حدود یک هفته اعلام شده که بر این اساس باید دیدارهای دوستانه تیم ملی فوتبال ایران با رقبای 
احتمالی در همین بازه برگزار شود. به گفته مسوولان فدراسیون فوتبال رایزنی با ۶ کشور آغاز شده و 
فدراسیون نشین ها درصدد هستند با توجه به حضور تیم های برزیل و آرژانتین در قطر با یکی از این 
دو تیم دیدار دوستانه برگزار کنند. از سویی دیگر تیم هایی از جمله پرو، نیوزیلند و چند تیم دیگر نیز 
در دستور کار مسوولان فدراسیون است و باید دید در نهایت این رایزنی ها به کجا ختم خواهد شد.

بانوان والیبالیست به دنبال سکو در پاراآسیایی پس از 
۳ سال دوری از مسابقات

سرمربی تیم ملی والیبال نشسته بانوان گفت: بعد از ۳ سال دوری از مسابقات، تلاش بر 
این است که بهترین عملکرد را در بازیهای پاراآسیایی چین داشته باشیم.

مریم ایرانمنش ، درباره وضعیت بانوان برای ش��رکت در بازیهای پاراآس��یایی چین، اظهار کرد: 
شش��مین  مرحله اردوی آمادگی تیم در فدراس��یون جانبازان و معلولان در حال برگزاری و روند 
بازیکنان رو به رشد است. با توجه به این که بانوان والیبالیست ۳ سال است در هیچ تورنمنت برون 
مرزی شرکت نکرده اند، سعی کردیم با پیش بینی ۱۱ مرحله اردو تا زمان اعزام، تیم خوبی را برای 
بازیهای پاراآسیایی آماده کنیم. سرمربی تیم ملی والیبال نشسته بانوان با اشاره به حضور بانوان در 
مسابقات قهرمانی جهان به میزبانی بوسنی، خاطرنشان کرد: امسال به جز بازیهای پاراآسیایی چین، 
مس��ابقات قهرمانی جهان را نیز آبان ماه داریم که با برنامه ریزی انجام ش��ده به دنبال آن هستیم تا 
حضور قدرتمندی در هر دو رویداد داشته باشیم. ایرانمنش در پاسخ به این پرسش که چقدر این تیم 
نسبت به بازیهای پاراآسیایی جاکارتا تغییر کرده است، افزود: در حال حاضر حدود ۶۰ درصد تیم 
جوانگرایی شده و در شرایط خوبی بسر می برد. در بازیهای آسیایی جاکارتا دوم شدیم، این دوره ضمن 
حفظ جایگاه دومی سعی داریم بهترین عملکرد را داشته باشیم. وی در پایان پیرامون این پرسش 
که ترکیب اصلی تیم برای شرکت در بازیهای پاراآسیایی چه زمانی مشخص خواهد شد، گفت: در 
هشتمین اردو وضعیت ۱۲ نفر اعزامی به چین مشخص می شود، البته تا پایان اردوها سعی داریم ۱۴ 

بازیکن را حفظ کنیم، اما در نهایت ۱۲ نفر به چین اعزام خواهند شد.

اندونزی به جای چین میزبان مرحله آخر لیگ جهانی 
کاراته وان شد

مرحله چهارم لیگ جهانی کاراته وان س�ری آ در س�ال ۲۰۲۲ در جاکارتا اندونزی 
برگزار خواهد شد.

مرحله چهارم و پایانی رقابت های لیگ جهانی کاراته وان س��ری آ در سال ۲۰۲۲ که قرار بود در 
چین برگزار شود به جاکارتا پایتخت اندونزی انتقال یافت. اندونزی آخرین بار در سال ۲۰۱۴ میزبانی 
این رقابت ها را بر عهده داش��ت و در سال ۲۰۱۵ نیز میزبان مسابقات کاراته رده های پایه قهرمانی 
جهان بود. پس از پامیلونا )اسپانیا(، قاهره )مصر( و کوجالی )ترکیه(، مرحله پایانی کاراته وان سری آ 

طی روز های ۲۰ الی ۲۲ آبان ماه )۱۱ تا ۱۳ نوامبر( برگزار می شود.

فدراسیون وزنه برداری در حالی دو وزنه بردار 
دختر و پس�ر را به مس�ابقات قهرمانی جوانان 
جهان اعزام می کند که مشخص نیست براساس 

چه استراتژی این تصمیم را گرفته است.
حضور وزن��ه برداران جوان در مس��ابقات قهرمانی 
جوان��ان جهان یونان بس��یار عجیب و غریب اس��ت. 
ابتدا که هی��چ برنامه ای برای برگ��زاری اردوها نبود 
و س��عید علی حسینی س��رمربی تیم، تصمیم گرفت 
خ��ودش اردوی تی��م ملی را برگزار کن��د. پس از آن 
شاهد تعطیلی اردوها بودیم تا دوباره اردویی در رشت 
برگزار ش��د و س��پس وزنه برداران در اسفند ۱۴۰۰ 
به خانه هایشان فرس��تاده شدند. البته از همان ابتدا 
وزنه برداران جوان هم نگران اعزام نشدن بودند چون 
هیچ اقدام خاصی برای گرفتن ویزا نشده بود که این 

نگرانی رنگ واقعیت به خود گرفت.
پ��س از انتقادات��ی که نس��بت به حضور نداش��تن 
ایران ش��د ناگهان این خبر رس��ید که فدراسیون در 
فاصله حدود ۲۰ روز تا آغاز مسابقات از دو وزنه بردار 
علیرضا یوس��فی  و یکتا جمالی به همراه مربیانشان 
خواس��ته که به تهران بیایند و قرار است به قهرمانی 

جهان اعزام شوند.
در این میان این سوال پیش می آید که فدراسیون 
واقعا برنامه و استراتژی برای حضور در این مسابقات 

داشته است یا خیر؟ اگر برنامه برای اعزام داشته پس 
چرا اردوهای منظمی برگزار نشد و در نهایت هم وزنه 
برداران به خانه هایشان فرستاده شدند و اگر اعزامی 
در کار نبوده پ��س چرا ناگهان تصمیم گرفت تنها ۲ 
وزن��ه بردار را اعزام کن��د و تکلیف بقیه نفراتی که به 

امید حضور در مسابقات تمرین کردند چه می شود؟
نکته مهمتر این اس��ت که اگر فدراسیون به دنبال 
اعزام کیفی بوده که باید نگران حال  و روز پشتوانه ها 
بود چون وقتی تنها دو وزنه بردار انتخاب شدند یعنی 
کل س��رمایه  وزنه برداری جوانان ایران که ش��انس 

مدال داش��ته باش��د فقط یک نفر بوده اس��ت؟ یا در 
بخش  دختران، هر بار تبلیغ می شد خبرهای خوشی 
از رده نوجوانان و جوانان خواهید شنید، پس چرا الان 
که زم��ان اعزام به مس��ابقات قهرمانی جوانان جهان 

است فقط یک نفر انتخاب شده است؟
 از همه مهمتر این که سرمربی تیم ملی در تصمیم 
گی��ری در مورد تعداد نفرات اعزامی نقش��ی داش��ته 
اس��ت و یا رکورد گیری انجام شده که مشخص شود 
وضعیت رک��وردی وزنه برداران چگونه اس��ت و چه 

کسانی شانس گرفتن مدال دارند یا نه؟
ای��ن اعزام ابهام��ات زیادی دارد و البت��ه باید برای 
یوس��فی  و جمالی خوشحال بود که به مسابقات می 
رون��د اما وزنه برداران جوان دیگری هم هس��تند که 
ش��انس حضور در این مس��ابقات را از دست دادند و 
ممکن است این تصمیم  فدراسیون باعث سرخوردگی 

و پایان ورزش قهرمانی آنها شود.
  ای��ران یکی از ق��درت های وزنه ب��رداری جهان 
محسوب می شود و برای اینکه بتواند همچنان مدعی 
بمان��د، باید تمام رده ه��ای آن از نوجوانان و جوانان 
گرفته تا بزرگسالان هدفمند و با استراتژی جلو بروند 
و ای��ن تصمیمات عجیب وغریب م��ی تواند کاملا به 
ض��رر رده پایه باش��د. وقتی رده پایه ضعیف باش��د، 

آسیب آن را در آینده تیم بزرگسالان خواهد دید.

س�رمربی تیم ملی کش�تی فرنگی گفت: من بعنوان س�رمربی 
تیم ملی کش�تی فرنگی ب�رای حضور در بازی های آس�یایی تابع 

سیاست های فدراسیون کشتی هستم.
 تیم ملی کشتی فرنگی چند روز دیگر راهی مسابقات قهرمانی آسیا می شود. 
رقابت هایی که بارها این تیم با عنوان قهرمانی از آن مسابقات برگشته است. 
این بار اما با توجه به سیاست های فدراسیون کشتی در راستای برقرای عدالت 
در انتخاب کشتی گیران و همچنین برنامه های محمد بنا برای جوانگرایی، 

تیم با ترکیب متفاوتی راهی اولان باتور مغولستان می شود.
به مدال آوران جهانی و المپیک استراحت دادیم

محمد بنا سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در آستانه اعزام به این رقابتها 
گفت: »طبیعتا امسال فرآیندی را برای انتخاب نفرات ترسیم کردیم که شامل 
انتخابی کش��ور و انتخابی جام تختی بود. در نهایت، به ش��ش-هفت نفر از 
افرادی که قهرمانی جهانی داش��تند، استراحت داده و افراد دیگر را وارد جام 
تختی کردیم. نفرات نخست جام تختی، جز وزن ۶۷ کیلوگرم )سهرابی( به 
مس��ابقات قهرمانی آسیا اعزام می شوند و آن نیز به دلیل ادامه چرخه است. 
کشتی گیرانی که الان انتخاب شدند می دانند که تنها به مسابقات آسیایی 
نمی روند و نتیجه خوب در ادامه چرخه به دست می آید. امروز به بچه ها گفتم 
ما مسیری شش ماهه داریم که در آن معجزه نمی شود و باید کم نگذاشت و 
تلاش کرد و امید داش��ت.« بنا با اشاره به انتخاب ترکیب تیم ملی کشتی 
فرنگی برای قهرمانی آسیا در مغولستان ادامه داد: »کمیت کشتی فرنگی 
ما از لحاظ تعداد نفرات، از آزاد پایین تر است. ما به تمام مدال بگیرها نیز 
اس��تراحت دادیم و از دل مسابقات جام تختی، نفرات مسابقات قهرمانی 
آسیا انتخاب ش��دند. جز امیر قاسمی، همگی جوان هستند امیر قاسمی 
نیز سه سال پیش، قهرمان آسیا شد. اما مثلًا ناصر علیزاده را یک سال و 
نیم پیش که در لیگ کشتی گرفت و دیده شد و جواز مسابقات آسیایی 
را گرفت. از س��وی دیگر علی نوربخش هم اول ش��د و ما برای مسابقات 

آسیایی او را انتخاب کردیم.«
تیم جوان اما با کیفیت است

محمد بنا درباره نفر انتخاب شده وزن ۶۷ کیلوگرم که در جام تختی که 
سوم شده بود، گفت: »ما در شروع این فرآیند گفتیم هر کس نفر اول شود 
»ش��انس« ورود به مس��ابقات را دارد و نگفتیم ۱۰۰ درصد. ۹ نفر اول شدند 
اما نفر اول ۶۷ کیلوگرم، س��هرابی، برای تیم جوانان اس��ت. نفر دوم س��جاد 
ایمان طلب و نفر سوم شاهین بداغی بود. هر دو آن ها در چرخه حضور دارند 
و اگر یکی به مسابقه ای برود، دیگری به مسابقه بعدی می رود.این که یک نفر 
به قهرمانی آسیا برود، او را تبدیل به تافته جدا بافته نمی کند بلکه تازه باید 
بیاید و کار کند. ما این افراد را از لحاظ وزنی بررسی کردیم. یکی از آن ها پنج 
کیلو و دیگری س��ه کیلو اضافه وزن داشت، با توجه به اینکه در جام تختی 
کشتی گرفته بودند و البته با هم روبرو نشده بودند منطقی نبود دوباره وزن 
کم کنند و مس��ابقه بگذاریم. مهم ترین فاکتور ما نیز اضافه وزن برای سجاد 
ایمان طلب بود که پنج کیلو اضافه وزن داشت. ما که نمی خواهیم جوان مردم 
را بکشیم. شاهین بداغی وزن کمتری داشت و به قهرمانی آسیا می رود و در 
مقابل، س��جاد ایمن طلب را به مسابقه دیگری می فرستیم.« او ضمن تشریح 

ترکیب تیم ملی کشتی فرنگی که برای مغولستان انتخاب شدند، درباره حضور 
برخی از نفرات که برای اولین بار به مسابقات قهرمانی اعزام می شوند، گفت: »عارف 
حبیب اللهی امسال، نخستین مسابقه بین المللی خود را تجربه می کند. محمدی 
جز کش��تی گیران زیر ۲۰ س��ال است و آن را از تیم ملی جوانان قرض گرفتیم. 
محسن نژاد در وزن ۶۰ کیلوگرم، در بزرگسالان نیز دو سال عضو تیم ملی بوده که 
مصدوم شده اما امسال، بهترین شرایط را داشت. در مجموع، تیم جوانی داریم اما در 
عین حال، به دلیل رشد کشتی فرنگی ما، نمی توان گفت کیفیت تیم، درجه یک 
نیست. آن ها کشتی گیران خوب و آینده داری هستند.« سرمربی تیم ملی درباره 
رقبای تیم ملی در مغولس��تان این چنین گفت: »فکر نمی کردم مس��ابقات 
قهرمانی آسیا تا این اندازه پرطرفدار باشد. ژاپن، مغولستان، چین، قزاقستان و 
… از جمله کشورهایی هستند که در این مسابقات شرکت می کنند. درست 
است که تیم جوان ما باید تلاش خود را بکنند اما نگاه ما به مسابقات، ۱۰۰ 
درصدی نیست. در ابتدای ورودم، قرار بود از تمام نیروها استفاده کنیم تا امید 
به کشتی فرنگی بازگردانده شود آن هم بخاطر این بود که سال قبلش در آسیا 
ششم و در دنیا یازدهم شده بودیم اتفاقاً آن سال هم در آسیا که به سختی 

توانستیم اول شویم اما حالا شرایط تغییر کرده است.«
نگاه مان به المپیک پاریس است

س��رمربی تیم ملی کشتی فرنگی با وجود کنار گذاشتن نفرات اصلی تیم 
ملی برای قهرمانی آسیا، از تلاش برای رسیدن به قهرمانی گفت: »تلاش ما 
این است که با هر نیرویی، بهترین نتیجه را بگیریم. تیم کشتی فرنگی ایران، 
بهترین و قوی ترین تیم دنیا است که رقابت تنگاتنگی با روسیه دارد. نگاه مان 
هم به قهرمانی است و البته اصل نگاه به دو سال آینده و المپیک پاریس است. 
کش��تی گیران ما از جانشان برای قهرمانی مایه می گذارند. مسابقات جهانی 
صربستان امسال هم صرفاً برای مدال جهانی نیست. مثلاً حسن یزدانی برود 
صربستان که هفت مدالش بشود هشت تا اما ارزش واقعی برای المپیک مدال 

جهانی ۲۰۲۳ است که سهمیه المپیک را در آن می دهند. 

نگاه ما به المپیک پاریس است؛
محمد بنا: برای بازی های آسیایی تابع سیاست های فدراسیون هستیم

تیم ملی تپانچه زنان در جریان مسابقات تیراندازی جام جهانی برزیل 
به مدال طلا رسید.

در پایان س��ومین روز از مس��ابقات تیراندازی جام جهانی برزیل ماده 
تیم��ی تپانچه ب��ادی زنان برگزار ش��د. تیم زنان ایران متش��کل از الهام 
هریجانی، گلنوش س��بقت اللهی و هانیه رستمیان در مرحله مقدماتی در 
رقابت با س��ه تیم دیگر با رکورد ۸۶۵.۲۷ اول ش��د. ملی پوشان ایران در 
مرحل��ه دوم نیز با رکورد ۵۶۵.۱۱ دوم ش��د. آنها در مرحله پایانی مقابل 
تیم تایلند ۱۶ بر ۱۲ به برتری رسیدند و قهرمان شدند. تایلند،  آلمان و 

برزیل دوم تا چهارم )آخر( شدند.
تاکنون تیم تپانچه بادی مردان به مدال نقره و دو تیم تفنگ بادی زنان 

و تیم میکس تپانچه بادی به مدال برنز رسیده اند. 
جام جهانی برزیل دومین دوره جام های جهانی در س��ال ۲۰۲۲ است 
ک��ه از ۲۲ فروردین به میزبانی ریودوژانیرو آغاز ش��ده و تا ۳۰ فروردین 
ادامه دارد. بیش از ۱۸۰ ورزش��کار از ۲۸ کش��ور جهان در این مسابقات 

حضور دارند.

نتایج تیراندازان ایران در جام جهانی برزیل تاکنون:
مقدماتی تفنگ بادی مردان:

امیرمحمد نکونام دوازدهم
مهیار صداقت هفدهم

هادی قره باغی سی و یکم
مقدماتی تفنگ بادی زنان:

فاطمه امینی سیزدهم
فاطمه کرم زاده هجدهم

نجمه خدمتی بیست و سوم
الهه احمدی سی و دوم

مقدماتی و فینال تپانچه بادی مردان:
سجاد پورحسینی ششم، فینال: پنجم

جواد فروغی یازدهم
وحید گلخندان پانزدهم

مقدماتی و فینال تپانچه بادی زنان:

گلنوش سبقت اللهی دوم فینال: پنجم
هانیه رستمیان پنجم فینال: چهارم

الهام هریجانی بیست و چهارم
مقدماتی تیم میکس تفنگ بادی:

تیم ۲ متشکل از فاطمه کرم زاده و مهیار صداقت:  ششم فینال: چهارم 
مشترک

تیم یک متشکل از فاطمه امینی و امیرمحمد نکونام چهاردهم
مقدماتی تیم میکس تفنگ بادی:

تی��م یک: گلنوش س��بقت اللهی و ج��واد فروغی: چهارم فینال: س��وم 
مشترک

تیم دو هانیه رستمیان و وحید گلخندان: سوم فینال: چهارم مشترک
تیم تفنگ بادی زنان: سوم

تیم تفنگ بادی مردان: پنجم
تیم تپانچه بادی مردان: دوم

تیم تپانچه بادی زنان: اول

تیم تپانچه زنان در جام جهانی برزیل قهرمان شد

اعزام پرابهام و عجیب ۲ وزنه بردار به مسابقات جوانان جهان

آشوری: 

مسئولان از کاراته بیشتر حمایت کنند
باشگاه پرسپولیس:

 از شایعه سازان شکایت می کنیم

سرپرس�ت نایب رییس فدراس�یون کاراته گفت: تا این 
لحظ�ه تصمی�م فدراس�یون این اس�ت که فق�ط تیم های 
ملی بزرگس�الان کاراته عازم رقابت های قهرمانی آسیا در 

ازبکستان شوند.
محسن آشوری درباره برگزاری مرحله نخست لیگ کاراته وان، 
اظهار ک��رد: لیگ های کاراته وان ای��ران در ۳ مرحله برگزار می 
شود و نفرات برتر برای حضور در مسابقات جهانی کاراته که آبان 

برگزار می شود، انتخاب خواهند شد.
نایب رییس فدراسیون کاراته درباره برنامه های تیم های ملی کاراته 
هم گفت: ۱۶ مرحله اردو برای تیم ملی مردان و ۱۵ مرحله برای تیم ملی بانوان تا شهریور پیش بینی شده است. 
ابتدا بازی های جهانی کاراته در آمریکا را پیش رو داریم که موفق به کسب ۵ سهمیه این رقابت ها توسط بهمن 
عسگری، ذبیح الله پورشیب، سجاد گنج زاده، سارا بهمنیار و حمیده عباسعلی شدیم. در دوره قبل این رقابت ها در 
لهستان نیز ۵ سهمیه داشتیم که تمام نمایندگان ایران راهی فینال شدند و حاصل آن یک طلا و ۴ نقره بود. وی 
ادامه داد: پس از آن رقابت های کاراته قهرمانی آسیا در رده های پایه و بزرگسالان از ۴ تا ۹ مرداد به میزبانی ازبکستان 
برگزار می شود که تا این لحظه تصمیم فدراسیون این است که فقط تیم ملی بزرگسالان عازم این رقابت ها شود تا 
از این مسابقات برای حضور قدرتمند در رویداد بسیار مهم بازی های آسیایی استفاده کند. آشوری خاطرنشان کرد: 
رقابت های کاراته در بازی های کشورهای اسلامی نیز ۲۷ و ۲۸ مرداد در قونیه ترکیه برگزار می شود و حضور در ۲ 
رویداد قهرمانی آسیا و بازی های کشورهای اسلامی فرصت بسیار خوبی برای کادر فنی تیم های ملی بزرگسالان 
خواهد بود تا نس��بت به ش��ناخت نهایی نفرات آماده تر که می توانند برای کاراته در بازی های آس��یایی مدال های 
خوشرنگی به دست بیاورند، کمک کند. رقابت های کاراته بازی های آسیایی نیز از ۲۰ تا ۲۳ شهریور برگزار می شود 
و کاراته ایران این بار نیز با هدف حضور قدرتمند و غرورآفرین عازم این رقابت ها خواهد شد. نایب رییس فدراسیون 
کاراته، در ادامه گفت وگو با رادیو ورزش، درباره وضعیت پشتوانه س��ازی در کاراته ایران، گفت: در جریان برگزاری 
رقابت های انتخابی تیم های ملی در رده های پایه و بزرگسالان و همچنین مرحله نخست لیگ کاراته وان، بارقه های 
امید برای آینده روشن کاراته را دیدیم و باید بگویم ظرفیت کاراته ایران کامل شده و دغدغه ای دراینباره وجود ندارد. 
اگر بسترهای لازم فراهم شود قطعا در یک فاصله کوتاه باز هم در آسیا و جهان می توانیم قهرمان بلامنازع باشیم، 

این ظرفیت در کاراته ایران وجود دارد.

باش�گاه پرس�پولیس مذاکره ب�ا مربی�ان مختلف برای 
پیوستن به کادر فنی این تیم را تکذیب کرد.

باش��گاه پرس��پولیس در اطلاعیه ای اعلام کرد: در واکنش به 
اخبار عجیب و غریب در ارتباط با کادر فنی و فهرست بازیکنان، 
در جه��ت تنویر افکار عمومی اعلام می کن��د تمام اخبار مربوط 
ب��ه حضور نفرات جدید در کادر فنی، فهرس��ت مازاد، فهرس��ت 
نق��ل و انتقالات و مواردی از این دس��ت، از پایه و اس��اس، غیر 
واقع، دروغین و ش��اید برنامه ریزی شده برای برهم زدن آرامش 
و همبس��تگی تیم و باش��گاه و هواداران در جهت منافع دیگران 

باشد.
این که پس از دو قهرمانی پیاپی توس��ط کادر فنی کنونی و در حالی که مدعی عنوان قهرمانی هس��تیم، 
هر روز مطالب جدیدی در ارتباط با تغییرات در کادر فنی پرسپولیس مطرح می شود یا این که ۶ بازی باقی 
مانده به پایان فصل و در کورس قهرمانی صحبت از فهرست مازاد و خرید بازیکنان پرسپولیس می شود فراتر 

از خوراندن اخبار بی اعتبار یک روند غیر عادی خبری است.
در این ارتباط با صراحت کامل و قطعیت اعلام می کنیم که در باشگاه پرسپولیس هیچ صحبت و دیدگاهی 
برای تغییرات در کادر فنی وجود ندارد. از این رو هر خبری در این باره ممکن است توطئه ای علیه پرسپولیس 
یا حربه رسانه ای گروه ها و تیم های خاص باشد. باشگاه پرسپولیس در پایان این فصل نیز برنامه ریزی های خود 

را بدون هیچ سخن پس و پیش با سرمربیگری یحیی گل محمدی و طبق تفکرات وی پیش خواهد برد.
همچنین اعلام می شود سرمربی پرسپولیس هم بر خلاف اخبار انتشار یافته در رسانه های کرواسی، برنامه ای 
برای به کار گرفتن نفرات جدید چه ایرانی و چه غیر ایرانی، در تیم کاری خود ندارد. نیاز به گفتن نیست که 

در این مقطع حساس هیچ لیست مازادی هم نمی تواند وجود داشته باشد.
باش��گاه پرس��پولیس به هواداران اعلام می کند، همان طور که خود به تجربه، خوب می دانند با بها دادن به 
این گونه مطالب و پرداختن به آن ها در ش��بکه های اجتماعی ضمن رونق بخش��یدن به خیرس��ازی های ضد 
پرسپولیس، شرایط را برای تیم محبوب خود دشوار می کنند، ضمن آن که مقابله ایشان با چنین جریان هایی، 
بهترین س��لاح برای توقف روندی است که به زیان پرسپولیس به راه افتاده است ولی علیه دیگر تیم ها وجود 

ندارد. این بسیار شک بر انگیز است.
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